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Interpelacja 

w sprawie bezpieczeństwa na Rondzie Wandy Błeńskiej. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Otrzymałem skargą grupy mieszkańców naszego miasta, dotyczącą  ograniczonej 

widoczności dla kierowców podczas korzystania z przejazdu na Rondzie Wandy Błeńskiej, w 

szczególności przy wyjeździe z ul. Stróżyńskiego w ulicę Jaroczyńskiego. Według 

mieszkańców powodem takiego stanu jest brak wystarczającej pielęgnacji roślin wewnątrz 

ronda. 

W związku z powyższym:  

Proszę o sprawdzenie czy w odpowiedni sposób pielęgnowana jest zieleń wewnątrz ronda, 

tak aby zapewnić bezpieczeństwo użytkownikom ruchu drogowego. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Marek Sternalski  

Radny Miasta Poznania 

 

 


